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LA REPRESENTANT DE SANITAT VA REBRE UNA CARTA EN QUE ES DEMANA QUE ES RETRACTI DE LES SEVES DECLARACIONS 

eriàtric Els Arcs de Figueres 
amenaça de portar CCOO als jutjats 
Un 20% dels treballadors està de baixa per estrebades musculars provocades per l'estrès 

C.VILA 

FIGUERES 

•Els treballadors del geriàtric Els 
Arcs de Figueres amb el suport de 
CCOO continuen lluitant per 
aconseguir que l'empresa cobrei
xi les baixes i no els obligui a tre
ballar el doble. També denuncien 
manca de material i preparen no
ves mobilitzacions. À banda 
d'això, la responsable de sanitat 
de CCOO, ha manifestat que ha 
rebut una carta de la direcció 
amenaçant-la d'emprendre ac
cions legals sinó desmeteix totes 
les acusacions que s'han fet fins 
al moment. 

Des del mes de desembre, el 
personal de-geriàtric Els Arcs in
tenta negociar amb l'empresa per 
tal que cobreixin les baixes labo
rals ja siguin per malaltia o per 
vacances. La negativa de l'empresa 
a negociar els va portar a iniciar 
mobilitzacions però els empresa
ris es mantenen en la seva pos
tura. El darrer intent va ser el dia 
18 de gener a Barcelona on CCOO 
va convocar un Tribunal Labo
ral on no es va arribar a cap acord. 
També es va acordar una reunió 
fa quinze dies amb els delegats 
pefò es va haver de suspendre. Se
gons CCOO, fonts de l'empresa 
els han informat que pensen con
tinuar sense substituir les baixes. 

La situació ja ha provocat que 
«un 20% de la plantilla estigui 
de baixa i tot per estrebades mus
culars», ha assegurat la represen
tant del col·lectiu, Rosa Vila. Els 
avis continuen rebent la mateixa 
atenció però això els obliga a tre
ballar el doble i pateixen un cons
tant estrès. Als problemes d'excés 
de feina s'hi afegeix una manca 
de material per cobrir les neces
sitats bàsiques dels avis, la ma
joria amb problemes d'Alzheimer 
o malalties terminals. El mes de 
desembre van denunciar que no 
disposaven ni de draps per rentar 

els pacients. Això ja ha estat so
lucionat però continuen dispo
sant només d'una grua per tres 
plantes i els calen cadires, tova
lloles i altres tipus de material. 

Ajuda a Benestar Social 

Després que les negociacions i 
mobilitzacions no hagin servit de 
res, els treballadors i CCOO han 
decidit fer arribar les seves quei
xes al Departament de Benestar 
Social per tal que faci d'interme
diari. També tenen previst par
lar amb l'ajuntament de Figueres 
i altres estaments públics de l'Alt 
Empordà. 

A banda de la inflexibilitat per 
negociar, la responsable de Sani
tat de CCOO, Paloma Gonzàlez 
ha informat que ha rebut una car
ta en to amenaçador. Gonzàlez ha 
informat que la direcció li co

munica que estan en contacte amb 
un gabinet jurídic que empendrà 
accions legals si no desmeteix les 
declaracions que ha fet sobre la 
situació a la residència Els Arcs. 

La representat sindical ha cons
tatat que amb les seves protestes 
«no mentim i la informació s'ha 
quedat curta. El personal està to
talment esgotat». Per aquest mo
tiu ha manifestat que arribarà fins 
al final per tal de solucionar el 
problema que pateixen els treba
lladors d'aquest centre d'atenció 
a la gent gran. Gonzàlez ha asse
gurat que «a mi no em coaccio
na ningú». 
, Els treballadors no només bus

caran ajuda en les administracions 
sinó que tenen previst, si l'em
presa no canvia de postura, ini
ciar noves accions de protesta amb 
mobilitzacions davant del gerià

tric. 
La residència Els Arcs de Fi

gueres disposa d'una plantilla to
tal de vint-i-quatre gerocultors, 
dos ATS, un fisioterapeuta, un as
sistent social i personal d'admi
nistració. El personal fa torns de 
dotze hores i quan falta alguna 
persona s'ha de doblar la feina. El 
personal insisteix que només de
mana «que esperem que es co
breixin les substitucions». Segons 
ha informat CCOO, des de fa vuit 
anys l'empresa GERS gestiona el 
geriàtric Els Arcs de Figueres i 
també d'altres centres de diferents 
punts de Catalunya. 

Segons va informar Paloma 
Gonzàlez a la resta de centres es 
troben amb la mateixa situació i 
també s'han iniciat mobilitzacions 
reclamant millores laborals per 
als treballadors. 

Santa Coloma 
instal·larà a la plaça 
Farners la primera 
zona blava 

• SANTA COLOMA DE FARNERS- L'A-

juntament de Santa Coloma de 
Farners va aprovar en el darrer 
ple la implantació de la prime
ra zona blava que tindrà el mu
nicipi i que s'ubicarà a la plaça 
Farners. Aquesta iniciativa pio
nera a la capital de la Selva com
portarà una sèrie d'accions prè
vies com ara la senyalització i 
retolació de la calçada així com 
també la instal·lació de les mà
quines corresponents per la re
tirada de tiquets per part dels 
usuaris. 

Amb la posada en funciona
ment de la zona blava de la plaça 
Farners, els ciutadans de San
ta Coloma així com els visitants 
només podran estacionar el seu 
cotxe un màxim de dues hores. 
El preu de les dues hores d'a
parcament correspondrà a 1 
euro ( 166,366 pessetes) i d'u
na hora serà de 50 cèntims ( 
83 pessetes). Amb tot però, el 
Consistori colomenc cedirà una 
bonificació, que consistirà en 
l'estacionament gratuït a totes 
aquelles persones que no ac
cedeixin a la mitja hora d'hora 
d'aparcament. 

Tot i que encara no s'ha es
collit l'empresa que gestionarà 
les zones blaves de Santa Co
loma, tot sembla indicar, i se
gons va explicar l'alcalde de 
Santa Coloma als membres de 
l'oposició en el transcurs del ple 
celebrat dilluns a la nit, que serà 
Mifas l'encarregada del fun
cionament d'aquesta nova ini
ciativa. Amb tot però, i segons 
va explicar el màxim responsa^ 
ble del Consistori colomenc, a 
dia d'avui hi han diverses em
preses interessades en la gestió 
dels parquímetres. Per tant, fal
tarà doncs acabar-ne de definir 
les condicions addients per tal 
que l'Ajuntament es pronun
ciï respecte a quina serà final
ment l'empresa encarregada de 
la gestió de la primera zona bla
va del municipi. L'objectiu és 
la rotació dels vehicles que ha
bitualment estan estacionats a 
la plaça i fan d'aquesta el seu 
aparcament particular, M.CODI-

EUiA HI VOTA EN CONTRA EN CONSIDERAR QUE EL PREU PER LA FINCA ES EXCESSIU 

Blanes engega el projecte Isozaki 
amb la compra d'uns terrenys 

J.CAUPENA 

BLANES 

D L'Ajuntament de Blanes ha co
mençat definitivament a posar fil 
a l'agulla per aconseguir que el pro
jecte de l'Illa Isozaki -o també ano
menada Illa de Blanes- sigui una 
realitat. El plenari de dilluns va vo
tar amb els vots en contra d'Es
querra Unida i Alternativa la com
pra de la Finca de Mas Cuní. En 
aquests terrenys s'hi ha de cons
truir la nova ciutat esportiva, con
dició indispensable abans de co
mençar a treballar en els terrenys 
on ha d'anar l'Illa de Blanes i que 
actualment acullen les instal·la
cions esportives municipals. Una 
condició pactada amb totes les 
parts ja indicaven que abans de co

mençar a treballar sobre el terreny 
on ha d'anar el projecte de l'ar
quitecte japonès havia d'estar en
llestida la nova ciutat esportiva. 

L'opció de compra de l'Ajunta
ment sobre aquests terrenys d'u
nes set hectàrees per un import to
tal de 200.000 euros (200 milions 
de pessetes), va ser aprovat en el 
ple de dilluns amb els vots en con
tra únicament dels dos regidors 
d'Esquerra Unida i Alternativa. 
Joan Salmeron va manifestar que 
amb aquesta compra «és fa un flac 
favor a l'economia municipal». Sal
meron va qualificar d'elevada la xi
fra per la que es va acordar l'op
ció de compra de Mas Cuní. A més 
Salmeron va qualificar d'arriscat 
fer la inversió de compra quan en
cara no coneixem si finalment l'I

lla de Blanes serà una realitat. De 
tota manera, Salmeron va destacar 
la necessitat de tenir una ciutat es
portiva, però no a aquest preu. 

Per la seva banda el portaveu 
d'Esquerra Republicana de Cata
lunya, Joan Puig, i regidor d'Hi
senda de l'Ajuntament va reconèi
xer que possiblement el preu era 
elevat, però va manifestar que era 
millor així que no iniciar un pro
cés d'expropiació, que l'únic que 
fa és allargar una-situació que mai 
saps com es pot acabar resolent. 

L'alcalde de Blanes, Ramon Ra-
Mos, (CiU) va negar amb rotun
ditat que l'Ajuntament estigui 
llençant els diners amb aquesta ad
quisició i, va lamentar el posicio-
nament d'EUiA amb el vot en con
tra que van donar els dos regidors. 

DIUEN QUE LA PREVISIÓ URBANÍSTICA ES EXCESSIVA 

L'ANG denuncia que 
Vidreres vulnera directives 
europees en el planejament 

CT.T. 

I VIDRERES 

D L'Associació de Naturalistes 
de Girona -ANG- ha tornat a 
presentar una sèrie d'al·lega
cions al Pla urbanístic de Vi
dreres en què es denuncia la vul
neració de la Llei Forestal de Ca
talunya, la Llei del Sòl estatal i 
les directives europees d'ava
luació d'impacte ambiental en 
el planejament. En les noves 
al·legacions, l'ANG demana la 
desafectació de 200 hectàrees de 
massa forestal que des de l'Ajun-
tament.es volen transformar en 
urbanitzable i de les 180 hectà
rees de sòl agrícola que es trans
formaran en sòl industrial. 

L'entitat destaca que basa les se
ves noves al·legacions, a banda dels 
arguments jurídics, en què en les 
cinc urbanitzacions del municipi 
-Aiguaviva Parc, La Gola, Puig 
Ventós, Santa Ceclina i Terrafor-
tuna- només estan edificades en 
un 43% del seu sòl, i que, segons 
l'ANG, presenten «greus deficièn
cies urbanístiques». Així, els mem-' 
bres de l'entitat assenyalen que «La 
Gola no disposa de carrers urba
nitzats, Santa Ceclina no s'ha exe
cutat correctament, Aiguaviva Parc 
té immensos problemes de serveis 
i de gestió». A més, l'ANG afegeix 
que no hi ha cap estudi financer 
que avali una demanda de sòl in
dustrial que justifiqui passar de set 
a 188 hectàrees. 
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